
Motion Dnr 2024-002 

Sänkt vägförenings avgift. 
 I dessa tider av hög inflation samt höga elpriser ser jag att vi skulle kunna sänka vår vägförenings 
avgift då vi inte har några stora renoveringar på gång i föreningen. 

Att föreningen ska spara pengar för oss fastighetsägare nu ser jag inget behov av. 

Det finns idag 130 fastigheter enligt styrelsemedlem tänker jag att det är rimligt med att sänka 
kostnaden till 3000 kr. 

Det finns poster som kan sparas in på tex styrelsearvode då arbetet ej är så betungande som det 
tidigare har varit tex när vägarna byggdes etc. 

Vill 

Att föreningsstämman fastställer årsavgiften till 3000kr per åretruntboende och 1500kr 
per sommarbostad. 

   

Helena Jakobsson 


